
STYREREFERAT 
SPANSK VANNHUNDKLUBB NORGE (SVK) 
_______________________________________________ 
 
Møte nr. 2/2024 
Tidspunkt: Torsdag 22. februar 2024, kl. 19:00 -23:00 (Teams) 

Til stede:  Torine Kriznik, Trude H Solhaug, Svein Sollie (fra 20:00), Jenny Marie Savio, 

Heidi Drilen 

 

Fraværende:  

  

Referent: Jenny 

_________________________________________________________________________ 

 

 

09-24 Godkjenning av styrereferat 1-24 
Vedtak: Styrereferat 1-24 godkjennes og publiseres på hjemmesiden. 

 

10-24 Økonomi 
Vi gjennomgikk revidert budsjett for 2024. Det avsettes en sum for å feire 10-års jubileum i 

2024. 

Vedtak: styret legger inn en justering i budsjettet for å kunne feire årets jubileum på kr 

27.000. 

 

11-24 Årsmøtet lørdag 16. mars 2024 
Vi fortsetter arbeidet med å utarbeide og gjennomgå årsmøtepapirene, innkalling og saker 

innkommet fra medlemmer. 

Et medlem kom med en rettidig innkommet sak som tas med i innkallingen. Samme medlem 

kom i tillegg med to saker som kom 4 dager etter saksfristen og derved ikke blir tatt med. Et av 

forslagene var tidligere også innkommet fra raserådet og blir behandlet av styret. Det andre blir 

videresendt til raserådet for behandling.  

 

12-24 Spesialen 2024 
Nigel B. Eggington har sagt ja til å holde et foredrag om hans erfaringer med rasen i England 

og Spania i forbindelse med spesialen. Styret ønsker å avholde jubileumsmiddag etter 

spesialen. Klubben vil sponse deler av denne middagen for alle påmeldte. 

  
13-24 Stumphalesaken fra NKK 
Styret legger frem forslag for årsmøte om registrering av halelengde på valper i Dogweb. 

 
14-24 Info fra raserådet 
Raserådet foreslo at styret legger frem to saker til SVK årsmøtet, en sak vedrørende 

registrering av halelengde på valper og en vedrørende obligatorisk øyelysning.  

 



Vedtak: Styret foreslår to saker til årsmøtet 2024 etter ønske fra raserådet. Sak 1. 

Obligatorisk øyelysning av foreldredyr som krav ved registrering av valper. Sak 2. 

Registrering av halelengde på valper ved registrering av valpekull. 

  

Styret fikk inntrykk fra avlsrådskurset som medlemmer fra raserådet og styret deltok på i 

januar. 

 
15-24 Sosiale medier 
Vi er bekymret over at noen av de siste dagers dialoger kan støte bort medlemmer, eiere og 

nye valpekjøpere. Vi har sett at nye innlegg i FB-gruppa stopper opp når dialogene i gruppa 

blir krasse. Vi deler et innlegg om at man skal holde en fin tone og at vi behandler hverandre 

med respekt. 

 
16-24 Eventuelt 
En sak unntatt offentlighet. 

 

Vedtak: Klubben innfører et innrapporteringsskjema for sykdommer/klinisk diagnose. 

 

Styret ser på muligheten for en samlet “årets hund” kåring for uoffisielle grener. 
 

 

Neste styremøte: Dato bestemmes senere.  

 

Styret møtes på Teams for en gjennomgang før årsmøtet. 


